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产品名称 蛋卷机的使用知识普及

公司名称 商丘福达食品机械有限公司

价格 9595.00/台

规格参数 品牌:福通机械
电压:380v
产地:河南商丘

公司地址 河南省商丘市梁园区八一西路

联系电话 15660713820 15660891889

产品详情

蛋卷机的使用知识普及

嫩黄酥脆的蛋卷是城乡老少皆宜的大众化食品，以其入口即化、香味浓郁、口感酥脆、营养丰富而深受
百姓喜爱。适合商场、超超市、市场等经营场所。电动蛋卷机上下为加厚板（克服了老式蛋卷机不耐高
温，易损坏的弱点），进口加热管装置，很大限度的增强了耐用程度，内部加热管布局合理，蛋卷受热
均匀，色泽鲜艳。

我们的地址：河南省商丘市梁园区八一西路电话：15660713820联系手机：15660891889 期待您的咨询

The tender yellow crisp rolls are popular food for all ages in urban and rural areas. They are popular for their instant
entrance, rich fragrance, crisp taste and rich nutrition. Suitable for shopping malls, supermarkets, markets and other
business places. The electric cone machine is made up of thick plates up and down (which overcomes the weakness of
old cone machine which is not resistant to high temperature and easy to damage). The imported heating pipe device
greatly enhances the durability. The inner heating pipe layout is reasonable, the cone is heated evenly and the color is
bright.

安全性能好，耐高温，可保障持续制作产品，使用效率高，是目前国内市场制作优质蛋卷的理想设备。
商丘市福达食品机械有限公司是一家经过《央视我爱发明》专访了三次的老牌食品机械厂家，公司本着
“客户至上，质量大于一切”的宗旨，坚决为食品生产厂家做好每一台机器，为食品厂家节约每一分挣
钱时间！主营产品全自动豆粑机生产线|豆巴子机|全自动豆巴子机|月亮粑机器|铜勺饼机|全自动鸡蛋卷机|
鸡蛋卷设备|油炸流水线|全自动绿豆糕机|全自动法饼机|环保燃气油炸锅|全自动龙须酥拉丝机设备有石子
馍机器，豆粑子机，麻花机，绿豆糕粉状成型机，油炸锅，桔饼蜜三刀机，发饼机，隧道炉烤箱等机器
及其附属机器我公司郑重承诺，如果我公司被确定为供应商，我公司对于货物，将按照以下条款提供优
质和完善的售后服务：1.公司负责所提供设备的现场安装、调试。



It has good safety, high temperature resistance, can guarantee the continuous production of products, and high
efficiency. It is the ideal equipment for making high-quality egg rolls in the domestic market at present. Shangqiu Fuda
Food Machinery Co., Ltd. is an old brand food machinery manufacturer who has been interviewed three times by
CCTV I love invention. Based on the tenet of "customer first, quality is more than everything", the company firmly
makes every machine for food manufacturers and saves every minute of money for food manufacturers! Main
Products: Automatic Bean Baking Machine Production Line | Bean Baking Machine | Automatic Bean Baking
Machine | Moon Baking Machine | Copper Spoon Cake Machine | Automatic Egg Roll Machine | Egg Roll Machine |
Fried Pipeline | Automatic Mung Bean Cake Machine | Automatic Fabricating Machine Environmental Fried Gas
Cooker | Automatic Longxu Crispy Drawing Machine Equipment with Stone Baking Machine, Bean Baking
Machine, Sesame Flower Machine Our company solemnly promises that if our company is determined to be a
supplier, our company will provide high quality and perfect after-sales service for the goods according to the following
terms: 1. The company is responsible for the acquisition of the equipment provided. Field installation and
commissioning.

全自动蛋卷机温控器采用数显高温，蛋卷机器价格多少，自如控温，蛋卷颜色均匀。数字控温的温度能
够一目了然，温度想要多少度，现在已经达到多少度都可以直接看数字。温度控制的非常好。让加工出
的蛋卷比其他蛋卷颜色均匀。
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